
 1 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

KÉSZÜLT: 2011. február 25-én, Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

soron kívüli nyilvános ülésén. 

 

A TESTÜLETI ÜLÉS HELYE: Városháza díszterme 

 

JELEN VANNAK: Dr. Garay Rita polgármester, Takács Ferenc alpolgármester, Benyó Pál, 

Malya György, Tuska Pálné  képviselők.   

 

Később érkezik: Litauszki András és Varga András képviselő.  

Az ülésről távolmaradt: Hovorka István képviselő, dr. Kancsó János tanácsnok. 

 

TANÁCSKOZÁSI JOGGAL RÉSZT VESZ: Szabados Zoltán jegyző, Kvasznovszkyné 

Szilasi-Horváth Krisztina aljegyző, Vantara Jánosné pénzügyi osztályvezető.   

 

A jegyzőkönyvet vezeti: Kárász Gáborné ügyintéző. 

 

Dr. Garay Rita polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait, a határozatképességet 

megállapítja. Szavazásra bocsátja a meghívóban szereplő napirendet  

 

A képviselő-testület az alábbi napirend megtárgyalásával 5 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül egyetért: 

  Napirend: 
 

1. A Magyarország-Románia Határon Átnyúló Együttműködési 

Program (HURO) keretében kiírt 1.2.2. és a 1.2.3 pályázat önrészének 

biztosítása  

2. A Dél-Alföldi Ivóvízminőség-javító program, Aradi vízátvezetés  

3. KEOP-6.2.0/B/09-11 „Fenntarthatóbb életmódot és fogyasztási 

lehetőségeket népszerűsítő, terjedésüket elősegítő mintaprojektek” c. 

pályázati lehetőség ismertetése 

4. Jankó János Általános Iskola és Gimnázium létszámügye 

5. Közös földgázbeszerzés 

6. Egyebek 
 

 (A napirend írásos anyaga a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

Litauszki András képviselő érkezik az ülésre.  

 

Dr. Garay Rita polgármester jegyzőkönyv hitelesítőknek az abc sorrendben következő két 

jelenlévő képviselőt, Benyó Pál és Malya György képviselőket jelöli ki.  

 

1. A Magyarország-Románia Határon Átnyúló Együttműködési Program 

(HURO) keretében kiírt 1.2.2. és a 1.2.3 pályázat önrészének biztosítása  
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Dr. Garay Rita polgármester: A képviselő-testület korábban már tárgyalt a pályázati 

lehetőségről, szándékát fejezte ki, hogy induljanak a romániai testvértelepüléssel közösen a 

pályázatokon, ezért az elkészült, és ebből kifolyólag dönteni szükséges a pályázat önerejének 

biztosításáról. Az előterjesztés részletesen tartalmazza a megvalósítani kívánt célt.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatokat.  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

43/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

HURO 1.2.2. Közösségi kapcsolódási programok kialakítása c.  

projekt pályázati önrésze 

  

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a romániai 

Nagylak testvérvárossal együttműködve a HURO/1001 

Magyarország-Románia Határon Átnyúló Együttműködési 

program 2007-2013. a IV. pályázati felhívás keretében, „Az 

együttműködési terület közös, fenntartható fejlesztéshez szükséges 

kulcsfeltételek javítási prioritású tengelyen, az 1.2. „A határon 

átnyúló kommunikáció” javítása elnevezésű beavatkozási területen 

belül az 1.2.2. Közösségi kapcsolódási programok kialakításán 

belüli pályázaton „Az információhoz jutás megkönnyítése és a 

határmenti kommunikáció javítása a lakosság körében, a 

számítástechnika segítségével” címmel részt vesz, melyhez a 

szükséges 5 %-os önerőt 1.292,75 euronak megfelelő forint 

összeget (jelenlegi árfolyamon: 341.946, Ft-ot) a 2011. évi 

költségvetésében biztosítja a felhalmozási tartalék terhére.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat előkészítésével 

kapcsolatos szükséges intézkedések megtételére és a pályázat 

aláírására.   

 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

  Kárász Gáborné kapcsolattartó 

Határidő: 2011. március 1. a pályázat beadására 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

44/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

HURO 1.2.3. A határon átnyúló hírközlés tevékenységi terület c.  

projekt pályázati önrésze 
 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a romániai 

Nagylak testvérvárossal együttműködve a HURO/1001 

Magyarország-Románia Határon Átnyúló Együttműködési 

program 2007-2013. a IV. pályázati felhívás keretében, „Az 

együttműködési terület közös, fenntartható fejlesztéshez szükséges 

kulcsfeltételek javítási prioritású tengelyen, az 1.2. „A határon 

átnyúló kommunikáció” javítása elnevezésű beavatkozási területen 
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belül a 1.2.3. A határon átnyúló hírközlés tevékenységi terület 

pályázatán „Európai szintű kommunikáció és tájékoztatás 

Nagylak és Tótkomlós határmenti területén” címmel részt vesz, 

melyhez a szükséges 5 %-os önerőt 4.010,25 euronak megfelelő 

forint összeget (jelenlegi árfolyamon: 1.060.551,- Ft-ot) amelyből 

a 560.551,- Ft-ot a 2011. évi költségvetésben biztosítja a 

felhalmozási  tartalék terhére, 500.000,- Ft-ot betervez a 2012. évi 

költségvetésébe.   

 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat előkészítésével 

kapcsolatos szükséges intézkedések megtételére és a pályázat 

aláírására.   

 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

  Kárász Gáborné kapcsolattartó 

Határidő: 2011. március 1. a pályázat beadására 

 

2. A Dél-alföldi Ivóvízminőség-javító program, Aradi vízátvezetés  
 

 Dr. Garay Rita polgármester: Az előző soros testületi ülésen tájékoztatást hallhattak a Békés 

Megyei Vízmű Zrt. szakembereitől az aradi vízátvezetésről, és a csatlakozás módjáról. A 

műszaki osztály vezetője elkészítette erről az előterjesztést, melyben dönteni szükséges a 

határidő miatt. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot.  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

45/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

Dél-alföldi Ivóvízminőség-javító Program - Aradi vízátvezetés  

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint az 

Orosházi Ivóvízminőség-javító Társulás tagja hozzájárul, hogy a 

társulás a Dél-alföldi Ivóvízminőség-javítási Program – az Aradi 

víz átvezetését figyelembe vevő – úgynevezett II. változatának 

kidolgozása érdekében több társulás által megalakítandó 

Társulások Társulásának, vagy a pályázat céljainak megfelelő 

egyéb együttműködési forma megalakításában részt vegyen. 

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete, mint az 

Orosházi Ivóvízminőség-javító Társulás tagja hozzájárul, hogy a 

társulás a Dél-alföldi Ivóvízminőség-javítási Program – az Aradi 

víz átvezetését figyelembe vevő – úgynevezett II. változatának 

kidolgozásakor, a település vízellátását, az Aradi vízátvezetéssel 

létrejövő regionális ellátás műszaki változatát kéri megtervezni. 
 

Felelős: dr Garay Rita polgármester 

Határidő:        A Békés Megyei Vízművek Zrt. értesítésére,  

2011. február 28. 
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3. KEOP-6.2.0/B/09-11 „Fenntarthatóbb életmódot és fogyasztási 

lehetőségeket népszerűsítő, terjedésüket elősegítő mintaprojektek” c. 

pályázati lehetőség ismertetése 
 

Dr. Garay Rita polgármester: Szuda Zoltán pályázati szaktanácsadó az előző Városfejlesztési 

és Gazdasági Bizottság ülésén tájékoztatott erről a pályázati lehetőségről, melyet a piac 

bővítésére lehet használni. Akár 150 millió Ft összegben lehet benyújtani a pályázatot erre a 

mintaprojektre. A piac felújítására korábbi terv van, melyet át kellene dolgozni a pályázati 

felhívásnak megfelelően. Úgy gondolja, ez a városban egy égető probléma, így javasolja a 

pályázaton történő indulást, melynek az önerő igénye 5 %, és 1 helyi termék bevezetése 

szükséges hozzá.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot.  

 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

46/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

Piac felújítására pályázat benyújtása 

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja 

azon szándékát, mely szerint a KEOP-6.2.0/B/09-11 azonosító 

számú a „Fenntarthatóbb életmódot és fogyasztási lehetőségeket 

népszerűsítő, terjedésüket elősegítő mintaprojektek” c. pályázat 

keretében  a III. Környezetbarát, helyi élelmiszerek piacának 

fejlesztése tevékenység megvalósítása érdekében pályázatot kíván 

benyújtani.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére.  

 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

Határidő: 2011. április 18.  

 

4. Jankó János Általános Iskola és Gimnázium létszámügye 

 
Dr. Garay Rita polgármester: Korábban volt döntés az iskola létszámáról a technikai 

dolgozók között, azonban az érintettek nem járultak hozzá a munkaidő csökkentéshez, így az 

intézmény vezetője ezt jelezte az önkormányzatnak, mint fenntartónak. Ebben az esetben a 

létszámcsökkentést, - amennyiben szükségesnek tartja - a képviselő-testületnek kell 

elrendelnie. 1 fő karbantartó állás megszüntetéséről és egy ügyviteli alkalmazott 4 órás 

foglalkoztatásáról  kellene dönteni. Ha az utóbbi nem fogadja el a döntést, akkor neki is meg 

kell szüntetni az álláshelyét. 

 

Litauszki András képviselő: Persze, hogy nem fogadták el az érintettek a munkaidejük 

csökkentését. Eleve a közalkalmazotti bértábla alján vannak bérezve ezek az emberek.  Nem 

vizsgálták meg előzetesen, hogy az 5 ember 6 éven belül nyugdíjas korú lesz. Az öregkori 

ellátásukba még jobban bekavar ez a lépés, hisz 58 évesen kb. 50 ezer Ft-ot keresnek a 

nyugdíjazásuk előtt. Ultimátum szerű volt a döntés. A többi intézményt is megvizsgálták? Az 
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elmúlt 9 év alatt ebben az iskolában 10 fővel vannak kevesebben, anélkül, hogy bárkit 

egzisztenciálisan nehézségek közé szorítottak volna. Ezek az emberek elmehettek volna 

korkedvezményes nyugdíjasként, nem éltek vele, most már bizonyára bánják. Magyar nemzet 

vagyunk és kiölnek mindent, a nemzettudatot egy magyar iskolában. Magyarország területén 

és Tótkomlóson is pont az identitástudatot próbálják erősíteni. Fontos egy takarító is! 

Nyugodtan próbálják ki a hivatalban is, ha három napig nem lenne, mi lenne. A 8 év alatt 

mennyit adott fejlesztésre az Önkormányzat az iskolának? Meg lehet nézni. Nincs 10 millió Ft 

ez az összeg ekkora intézménynél. Elsorvasztva van az intézmény, elveszíti az iskola a 

vonzerőt, főleg ha próbálják egyházi fenntartás alá vonni azt. Máris riogatják az embereket 

ezzel. A felelősség a képviselőké. Nem munkahely teremtés volna az önkormányzat egyik 

célja? A szavak nem egyeznek a tettekkel. Újra kell kezdeni az ügy tárgyalását, és hogy 

jogszerű-e a döntés. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Igen nagy megszorítások kellenek, ha minden intézményt  

szeretnének megtartani. Lehet, ha állami tulajdonba kerül az intézmény, akkor akár még több 

ember lesz elküldve. Jobban járnak, ha ezért az egyház veszi át az intézményt. Hosszú 

folyamat lesz ez még, mert ki kell kérni szakvéleményeket az ügyben. Nem akarnak rosszat 

az iskolának. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Érthető, hogy Litauszki András és Tuska Pálné képviselő 

asszony védi az iskolát, hisz ott dolgoznak. Ha van egy rendelkezésre álló összeg, abból 

többet már nem költhetnek el. Így is 98 millió Ft-ot adnak a magyar iskolának a normatíván 

felül. Az ország népessége 10 millió fő alá csökkent már. Magyarországon, Békéscsabán 

iskolákat zárnak be, és megye szerte. Tótkomlóson a múlt évben csupán 36 gyermek született. 

Így nem lehet munkahelyet teremteni. Az önkormányzatnak elsősorban az 

intézményfenntartás a feladata, nem a munkahelyteremtés. Az elmúlt 8 év kihatása, az akkori 

gazdaságpolitika miatt kell ezt a lépést megtenni. Ne felejtsék, ÖNHIKI-s önkormányzatot 

vettek át és abból a gazdasági helyzetből másztak ki. Az MSZP akarta ezt, aminek Litauszki 

András is a tagja. Amellett igazat ad Litauszki Andrásnak. 

 

Varga András képviselő érkezik az ülésre. 

  

Tuska Pálné az Oktatási és Közművelődési Bizottság elnöke: Nem az a cél, hogy az iskolát 

lerombolják. A híradásokból értesült, hogy 7 milliárd Ft-ról 20 milliárd Ft-ra nőtt az ország 

adóssághitele.  Ide jutottak. Ideges, nem szeret bejárni saját intézményébe, ahol tanít, nem 

köszönnek neki.  Nyissák már ki a tv-t, láthatják, hogy hány intézményt vonnak össze, zárnak 

be évek óta. Adják oda a normatívát az intézménynek és gazdálkodjon vele. Meglátják, mire 

menne. Igaza van Litauszki Andrásnak, de higgye el, nincs más megoldás. Ügyesen 

gazdálkodtak a korábbi igazgatók - Litauszki András és Deák-Fogarasi András is -  eddig a 

létszámmal, de az előre látható 4 év alatt nincs ember, akit nyugdíjba küldhetnének. Az 

önkormányzat Teréz anya szerepét nem játszhatja. 

 

Benyó Pál képviselő: Az előterjesztés a létszámcsökkentésről szól. Kéri, ne vigyenek bele 

politikát, maradjanak a tárgynál. A 8 év alatt nem volt olyan pályázat, amely az intézmény 

fejlesztésére, felújítására irányult volna. Mérsékeljék az indulataikat! A létszámcsökkentés 

ügyét megvitatták, nem úri kedvükben döntöttek úgy ahogy, ami a racionális gazdálkodás 

része. 

 

Litauszki András képviselő: A politikát említette, de nem pártpolitikát. Egyszerű lakosként 

nyilatkozott csupán a helyi dolgokról. 4 év alatt voltak az önkormányzatnak tartalékai. 
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Döntöttek pályázatokról 10 %-os önerővel, majd utána voltak egyéb igények és a tartalék 

szépen elment erre, és ami már szinte 40 % lett. Szomorú,  hogy ide jutottak, hogy nem 

mondhatnak más véleményt. Ő is azt mondja, a 90 millió Ft nagyon sok. Miért is mondják 

mindig, hogy sok megy személyi juttatásra? Mert leveszik mindig a dologi kiadást, így 

arányaiban a bérköltség növekszik. Csökken az állami normatíva évről évre az oktatási 

intézményekben, pedig ez az ország a tudásáról volt a leghíresebb.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Azt akarta mondani, hogy az állam csak a szükséges minimális 

létszámot fogja fenntartani, mely a minőséget nem veszélyezteti. Az állam nem tűri el majd, 

hogy tantárgyanként bontott létszám legyen, mint ami most van az intézményben. A  

pedagógusokra gondolt, hogy jobban járnak,  ha átveszi az egyház az iskolát, mint ha 

visszakerül állami kezelés alá közvetlen.  

 

Litauszki András képviselő: Csak a 12. osztályban van, ezen az egy helyen bontott osztály az 

érettségire felkészítés miatt a matematikánál. Az intézményben nincs jó hangulat. Ő 

nyugodtan jár az intézményben és köszönnek is neki. Szerencsétlenné teszik az embereket 

ezekkel a döntéssekkel. Inkább hozzá kellene tenni a bérükhöz a nyugdíj előtt az utolsó 3 

évben, de lehet, így meg sem fogják élni azt.  

 

Takács Ferenc alpolgármester: Felhatalmazták a polgármestert, hogy tárgyaljon az 

egyházakkal a fenntartás ügyében, de még a tárgyalásoknál sem tartanak. Ez a döntés nem azt 

jelenti, hogy úgy is lesz. Az egyházi oktatás nem megy a liberális minőségi oktatás kárára.  

Értsék meg, nincs miből adni az intézménynek. Egyetért Litauszki Andrással, hogy inkább 

adni kellene, de miből. A tartalékokat felélték, de azokat a tartalékokat ez a képviselő-testület 

teremtette, tette össze és a város fejlődött belőle. Közös megoldáson kellene gondolkodni. 

Adósságcsapdába nem lehet beleesni-e az önkormányzatnak. Be kell látni, csökken a 

gyermeklétszám. Tiszteletben tarja azokat a szülőket, akik még mernek vállalni több 

gyermeket. Vagy lehet még egy megoldás, be kell a zárni azokat az intézményeket, amelyek 

nem látnak el kötelező feladatot, ami nem cél, és oda lehet adni az iskolának a pénzt. 

 

Varga András a Városfejlesztési és Gazdasági Bizottság elnöke: Nézzenek körbe a környező 

településeken, hol adnak még plusz 10 %-os támogatást a normatíván felül iskolai 

intézménynek. 133 millió Ft-os az adóssághalmaz, amit 5 éve rájuk hagyott az akkori 

önkormányzat. Felmerült, hogy az orvosi rendelő felújítását is elhagyják. Ennek oka van, 

hogy ide jutottak. Az állam sem hagyja magát megvezetni. Nem mondták az 

intézményvezetőnek, hogy kit küldjön el. Kinek lehet az a problémája, hogy hittant kell 

tanulni az iskolában? Ha az iskola egyházi fenntartásúvá válik, 25 millió Ft-tal többet kapna. 

Litauszki Andrásnak is, mint képviselőnek el kell gondolkodnia ezen. A város érdekét nem 

helyezhetik 2-3 egyéni érdekkel szembe. 

 

Litauszki András képviselő: Benyó Pál képviselővel egyetért. Szóbeszéd szintjén hallani a 

városban, hogy egyházi fenntartású lesz az iskola. Ha így is lesz, az épület az önkormányzaté 

marad, azt ugyanúgy szükséges lenne felújítani, az egyház csak működtetné az intézményt. 

 

Takács Ferenc alpolgármester: Mint említette a tárgyalások még el sem kezdődtek. Reméli, 

ha úgy alakul a dolog, akkor Litauszki András is támogatni fogja az iskola egyházi kezelésébe 

adását. 
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Dr. Garay Rita polgármester: Az A.) határozati javaslatot javasolja elfogadásra azzal a 

módosítással, hogy az 1 karbantartó, technikai dolgozó elnevezésre változzon, s azon belül 

lehet karbantartó vagy takarító az illető.  

 

Tuska Pálné képviselő bejelenti érintettségét. 

 

Dr. Garay Rita polgármester: Szavazásra bocsátja a bejelentést.   

 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett hozta meg az 

alábbi határozatot:  

47/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

Tuska Pálné kizárása szavazásból 

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete Tuska Pálné 

képviselőt a Jankó János Általános Iskola és Gimnázium 

létszámcsökkentése ügyében kizárja a szavazásból.  

 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

Határidő: azonnal  

 
Varga András bizottsági elnök: Litauszki András képviselőnek is be kellene jelenteni 

érintettségét a véleménye szerint. 

 

Szabados Zoltán jegyző: Be kellene jelenteni az érintettségét Litauszki Andrásnak. 

 

Litauszki András képviselő: Nem érzi magát érintettnek, mivel nem személyi kérdésről van 

szó, hanem a döntés intézményi költségvetést érint. Személyében nem érintett a döntésben. 

Így minden ilyen döntésből kizárathatná magát. Nem jelenti be az érintettségét, az intézmény 

dolgozója.  

   
Dr. Garay Rita polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot.  

 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

48/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

J. J. Általános Iskola és Gimnázium létszámcsökkentése 

 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Jankó János 

Általános Iskola és Gimnáziumnál 2011. március 1-jétől 1 fő 

technikai (karbantartó vagy takarító) álláshely megszüntetését 

rendeli el, valamint 1 fő ügyviteli álláshely dolgozó 4 órában 

történő foglalkoztatását rendeli el azzal, amennyiben az érintett 

dolgozó a foglalkoztatás ezen módját nem fogadja el, akkor az 1 

ügyviteli álláshely megszüntetését kell végrehajtani.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

  

Felelős: dr. Garay Rita polgármester  
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              Bohácsné Nyíregyházki Zsuzsanna iskolaigazgató  

Határidő: azonnal és értelem szerint 

 
Litauszki András képviselő távozik az ülésről. 

 

5. Közös földgázbeszerzés 
 

Dr. Garay Rita polgármester: Ha visszaemlékeznek képviselő-társai, a múlt évben is kötöttek 

szerződést a közös földgázbeszerzésre, melyet a Békés Megyei Önkormányzat 

kezdeményezett és ezáltal lényegesen kedvezőbb áron jutnak hozzá a szolgáltatáshoz az 

önkormányzat intézményei. 

 
Dr. Garay Rita polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot.  

 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül hozta meg az 

alábbi határozatot:  

49/2011. (II. 25.) kt. határozat: 

Közös földgázbeszerzés 

Tótkomlós Város Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja 

csatlakozási szándékát a Békés Megyei Önkormányzat 

koordinálásában a közös földgáz beszerzésre irányuló 

szindikátushoz. A szindikátusi szerződés tervezetet jóváhagyja, és 

felhatalmazza a polgármestert a szindikátusi szerződés aláírására, 

és a közös földgáz beszerzéssel kapcsolatos ügyek lebonyolítására. 
 

Felelős: dr. Garay Rita polgármester 

Határidő: azonnal 

 

6. Egyebek 
 

Benyó Pál képviselő: Jelzi, hogy a kommunizmus áldozataira nem volt megemlékezés a 

városban, ezért felhívja az Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, hogy a jövőben ezt ne 

feledjék, már nem tiltja semmi, erről emlékezzenek meg városi szinten.   

 

Tuska Pálné az Oktatási és Kulturális Bizottság elnöke: Ma reggel 8 órakor volt 

megemlékezés a magyar iskolában a kommunizmus áldozataira. Úgy emlékszik tavaly városi 

szinten került megrendezésre ez az ünnepség. Ki lehetett volna bővíteni az iskolai ünnepséget, 

és városi szintűvé emelni. Igazat ad Benyó Pál képviselőnek, ígéri a jövőben erre 

odafigyelnek.  

 

Dr. Garay Rita polgármester: Tavaly szép műsor volt Tomanek Gábor és társulata 

előadásában, de arra mindösszesen 3-an mentek el. Egyetért, hogy minden évben városi 

szinten kellene megemlékezni a kommunizmus áldozatairól. 

 

Tuska Pálné az Oktatási és Kulturális Bizottság elnöke: Bejelenti, hogy Vass Albert műsort 

kötöttek le a művelődési intézmény vezetőjével, amely jól illeszkedne a Város Napjához, ami 

viszont igen rossz időpontra esik a húsvét miatt. Nagyon tartalmas, színvonalas műsor és nem 

túl drága, amit a fővárosi művészek ajánlottak Rékasi Károly közreműködésével.  
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Dr. Garay Rita polgármester: Javasolja a bizottság elnökének, vegye fel a kapcsolatot a 

művelődési ház vezetőjével az időponttal,  és az est megszervezésével kapcsolatban.   

 

Dr. Garay Rita polgármester az elhangzott döntésekkel kapcsolatban nem kezdeményez 

ismételt tárgyalást.  

 

Mivel az ülésen több napirend, egyéb felvetés nem hangzott el, a polgármester a soron kívüli  

nyilvános ülést ezzel berekesztette. 

 

Kmf. 

 

 

 

    dr. Garay Rita               Szabados Zoltán  

                polgármester                      jegyző 

 

 

 

A 2011. február 25-ei soron kívüli ülés jegyzőkönyve hitelesen tartalmazza a tanácskozás 

lényegét és az ott hozott döntéseket. 

 

 

 

    Benyó Pál Malya György    

                        jkv. hitelesítő    jkv. hitelesítő  


